
Zápis schůzky školské rady ze dne 1. 11. 2013 
 

Přítomni za ŠR: Marie Čechová, Mgr. Dana Nováková, Ing. Jan Kubín, Mgr. Filip Hedvičák,  
     Soňa Václavíková, Kateřina Kozyková 
 
               za ZŠ: Mgr. Zdeněk Vinklář 
 
Body programu: 
           

1. Diskuse o výroční zprávě školy. Paní Marie Čechová se dotazovala na minusový 
výsledek hospodaření školy, který nebyl ve zprávě nijak objasněn. Pan ředitel nám 
vysvětlil standardní postup dorovnání záporného finančního výsledku zřizovatelem, tj. 
obcí Poniklá. 

2. Zvolení předsedy školské rady. Po hlasování školské rady byla zvolena Marie 
Čechová, zástupce z řad rodičů. 

3. Návrh na hromadné třídní schůzky. Začátek třídních schůzek by měl být společný, 
probraly by se na něm obecné věci ohledně dané třídy a dále by se individuálně 
zhodnotili žáci. Pan ředitel přislíbil první třídní schůzky v tomto školním roce tímto 
způsobem. 

4. Probírali jsme problém zadání úkolů na druhý den, i když by daný předmět nebyl 
v rozvrhu hodin. Byl dán návrh na informativní třídní schůzky na začátku školního 
roku, kdy by měli rodiče možnost si vyslechnout jak třídního učitele, tak i ostatní 
vyučující, kteří by jim nastínili svůj plán na školní rok a objasnili tak své plány např. 
úkoly na druhý den, i když by daný předmět nebyl v rozvrhu hodin. 

5. Paní učitelka Nováková zmínila, že není problém přijít do školy kdykoli, mají-li 
rodiče potřebu osobně konzultovat cokoli o svém dítěti s učitelem.  

6. Diskuse o možnosti dopisování si s učiteli pomocí mailů v případě, že jsou děti 
nemocné a je potřeba zjistit probíranou látku učiva. Toto je samozřejmě možné. Maily 
učitelů jsou na stránkách školy. 

7. Prohlídka počítačového vybavení v naší škole. 
 
 

 
 

Zápis vypracovala: Václavíková Soňa 
           
           
           
           
           
           
           



           
            


